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PROFIEL EN MOTIVATIE CHRIS ZADEH (1975), LID RAAD VAN COMMISSARISSEN

‘Ik kan met mijn ondernemerschap ASN Impact Investors en de mensen die er 
werken helpen. Het voelt goed om onderdeel te zijn van hun missie.’

PROFIEL

Chris Zadeh (1975) is ondernemer en oprichter van fintechbedrijf Ohpen, 
waarvan hij tot 2019 CEO was. Met zijn investeringsmaatschappij Whangai 
helpt hij andere scale-upondernemers groeien met funding en adviezen.
Voordat hij met Ohpen begon, was Chris onder meer managing director bij 
BinckBank, waar hij een van de eerste werknemers was naast oprichter 
Kalo Bagijn. Via BinckBank en Ohpen heeft Chris niet alleen 25 jaar ervaring 
opgedaan in de nieuwste technologie achter financiële diensten, hij deed 
ook veel commerciële ervaring en juridische kennis op. Naast zijn dage-
lijkse werkzaamheden zit Chris onder meer in de raad van commissarissen 
van InShared. Hij steunt verschillende organisaties die zich inzetten voor 
het welzijn van dieren en natuurbehoud, in het bijzonder projecten die 
toezien op het beschermen van de onderwaterwereld.

Q&A
Hoe kijkt u terug op de afgelopen periode als lid van de Raad van Commissarissen bij  
ASN Impact Investors?
‘De tijd gaat snel hè? Dat komt mede doordat we samen een goed team vormen, waarin iedereen zijn eigen 
ervaring en expertise inbrengt. Iedereen pakt op vrij natuurlijke wijze zijn eigen rol. Dat werkt ontzettend goed. 
Door haar missie is ASN Impact Investors daarnaast een bijzondere organisatie waar gedreven, ijzersterke 
mensen werken. We hebben regelmatig gespard met de directie en als ik terugkijk, denk ik dat we op die 
manier hebben kunnen helpen om de organisatie commerciëler te maken. Dat onderwerp hebben we continu 
op de agenda geplaatst, waarbij we zowel aandacht hebben besteed aan de groei, de saleskant, als ook de 
efficiëntie van de organisatie. Zaken als risk, compliance en de juridische kant waren inhoudelijk altijd al heel 
goed voor elkaar, daarvan ben ik echt onder de indruk’

Wat was en is uw toegevoegde waarde als RvC-lid?
‘Ik zie mezelf als de ondernemer binnen de RvC, naast de andere leden die een schat aan kennis en ervaring 
hebben als academicus, vermogensbeheerder en als finance & corporate specialist. Er is een combinatie van 
skills nodig om ergens een succes van te maken, en ik denk dat de mijne heel goed passen bij ASN Impact 
Investors, ook voor wat betreft de dynamiek binnen de Volksbank. Ik heb mijn hele leven zaken gedaan met 
partners binnen de financiële wereld en dankzij mijn ondernemersachtergrond kijk ik vaak net met een andere 
bril naar zaken. Ik ben meer de doener van het stel, durf soms de nodige brutaliteit te tonen. Dat levert ook weer 
nuttige en goede gesprekken op.
Vanuit mijn onafhankelijke rol als RvC-lid kan ik zo soms aandacht vragen voor zaken op een manier waarop dat 
binnen de interne organisatie niet zou kunnen. Ik nodig mensen ook weleens uit om ‘s ochtends om 8.00 uur 
mee te gaan wandelen in het Amsterdamse Bos. Dat zijn echt goede gesprekken, het werkt veel beter dan 
tegenover elkaar zitten aan een vergadertafel of een lunch. Ik heb nog nooit van iemand te horen gekregen dat 
het te vroeg was.’



Wat worden belangrijke thema’s de komende periode?
‘Een heel belangrijk thema is wat mij betreft de transformatie van de Volksbank waarbij alle merken binnen de 
Volksbank overgaan naar één merk: ASN Bank. Voor heel veel mensen binnen de Volksbank en ASN Impact 
Investors is dit natuurlijk een spannende tijd omdat er arbeidsplaatsen zullen verdwijnen en functies wijzigen. 
Maar als je de emotie daarvan kunt parkeren, zie ik vooral enorme kansen voor ASN Impact Investors. Dat het 
ASN Bank merk nu zoveel extra klanten bereikt, daar moeten we echt op inspringen.
De echte uitdaging zit niet zozeer binnen de Volksbank, maar daarbuiten. Er zijn zoveel partijen die zich 
duurzaam noemen terwijl ze dat maar voor een klein deel zijn. ASN Impact Investors is eigenlijk bijna ‘roomser 
dan de paus’ en echt donkergroen, waar het bij veel anderen een dun likje verf is. De uitdaging zit hem nu erin 
om dit verhaal over échte duurzaamheid duidelijker over de bühne te krijgen. Daarbij mogen we soms best wat 
minder braaf zijn in de uitingen.’

Hoe speelt duurzaamheid een rol in uw persoonlijke leven?
‘Ik ben er best trots op: ik rijd vanwege regelmatige reizen naar het buitenland een hybride auto maar heb al 
ruim 3 maanden niet getankt. Bij kleding kijk ik naar hoe duurzaam de merken zijn. 
Maar even serieus: ik ben op de eerste plaats een natuurmens. Ik breng enorm veel tijd buiten door en ben 
betrokken bij een aantal organisaties die zich inzetten voor de natuur en dierenwelzijn, uiteenlopend van 
zwerfkatten op Ibiza tot het behoud van haaiensoorten en andere natuurprojecten. Ik probeer de organisaties 
te helpen die zich inzetten voor de zaken waar ik affiniteit mee heb. Daarom maak ik dus graag tijd vrij voor  
ASN Impact Investors.’


